
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Balmazújvárosi Közös Önkormányzati Hivatal Dísztermében (4060 Balmazújváros,
Kossuth tér  4-5.) Balmazújváros Város Önkormányzat  Képviselő-testületének 2019. április
11-én 15.00 órakor kezdődő nyilvános ülésén.

Jelen vannak: Hegedüs Péter polgármester
Tóth  Attila,  Varga  László,  Nádasdi  László,  Csonka-Kis  Pál,  Szarvas  Endre,  Oláh  Ferenc
Koroknai Imre képviselők. 

Balmazújvárosi  Közös  Önkormányzati  Hivatal  részéről: Dr.  Hajdu Miklós  jegyző, Dr.
Volosinovszki Vanda aljegyző, Vágnerné Szilágyi Ilona, Kalmár Zoltán osztályvezetők.

Továbbá:
Balmazújváros Sport Kft. részéről: Lajos Ferenc ügyvezető
Hüse János
Tar Sándor

Hegedüs Péter polgármester
Tisztelettel köszöntök mindenkit Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testületének
2019.  április  11-i  rendkívüli  testületi  ülésén.  Megállapítom,  hogy  a  Képviselő-testület
határozatképes.  Kérem  a  Képviselő-testületet,  hogy  szavazzon  a  napirendről.  Ki  az,  aki
elfogadja? Kérem, hogy jelezze.

8 jelenlévő képviselő közül 8 képviselő vett részt a szavazásban, 8 képviselő igennel szavazott,
így a Képviselő-testület elfogadta az alábbi napirendet: 

Nyilvános ülés:
1. Döntés a Balmazújváros Sport Kft. kérelme tárgyában

Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester  

1. napirend: Döntés a Balmazújváros Sport Kft. kérelme tárgyában
Előterjesztő: Hegedüs Péter polgármester 

Hegedüs Péter polgármester
Röviden ismertetném az előzményeket.  A tegnapi  nap folyamán 2019. április  10-én 15.09
órakor  kaptunk egy levelet  a  Balmazújváros  Sport  Kft.-től,  amelyet  felolvasnék.  ,,Tisztelt
Polgármester  úr!  Mint  Ön  számára  is  ismeretes  Balmazújváros  Város  Önkormányzat
Képviselő-testületének  március  20-ai  ülésen  a  82/2019.  (III.20.)  számú határozata  alapján
elfogadta a Balmazújváros Sport Kft. 2019. évre vonatkozó üzleti tervét. Ezen határozatban a
Képviselő-testület  nyilatkozott,  hogy  a  Balmazújváros  Sport  Kft.  jövőbeni  tevékenységét,
hatékonyságát a benyújtott üzleti terve alapján biztosítottnak látja. Fentiek alapján kérem Önt,
hogy még  a  mai  nap  folyamán  tegyen  írásban,  komfort  levél  formájában  nyilatkozatot  a
Társaságnak  a  vállalkozás  folytatására  való  képességről.  Ezen  nyilatkozat  a  Licenc
kérelemhez szükséges, melyet holnap éjfélig kell feltölteni a Licenc felületre.” Kaptunk egy
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komfort  levél  mintát,  amit  a Kft.  szeretné,  ha az önkormányzat  ebben a formában kiadja.
Előzetes  egyeztetések  alapján  ezt  módosítva  szeretném  a  Képviselő-testület  elé  tárni.  A
módisítások azért szükségesek, mert a Kft. beszámolóját majd a 2019. május 22-i ülésen fogja
tárgyalni  a Képviselő-testület.  A pénzügyi  beszámoló hiányában nem jelenthetjük ki, hogy
tudatában vagyunk annak, hogy a Kft. működési Cash-flow-ja negatív. Ebben a kérelemben
szerepel  további  támogatás,  illetve  tévesen  szerepel  a  kérelemben,  hogy  a  tulajdonos
29.413.000  Ft  támogatást  nyújt  a  Kft.  részére  2019-es  évben.  A Képviselő-testület  arról
szavazott  a  költségvetés  elfogadásakor,  hogy az önkormányzat  29.413.000 Ft-ot biztosít  a
létesítmények fenntartására. Nem a Kft. támogatására, hanem az önkormányzat tulajdonában
lévő létesítmények fenntartásához biztosítja az előbbi összeget az önkormányzat. Ezeket nem
pontosan tartalmazza a levél. Felolvasnék egy tervezetet, ha van valakinek hozzászólása, azt
tegye  meg.  A levél  úgy  szólna,  hogy  ,,Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-
testületének 2019. március 20-i ülésén a 82/2019. (III.20.) számú határozata alapján elfogadta
a Balmazújváros Sport Kft. 2019. évre vonatkozó üzleti tervét. Ezen határozatban a képviselő-
testület nyilatkozott, hogy a Balmazújváros Sport Kft. jövőbeni tevékenységét, hatékonyságát
a benyújtott üzleti terve alapján biztosítottnak látja. A Kft. pénzügyi beszámolóját 2019. május
22-én  tárgyalja  a  képviselő-testület,  így  csak  a  Kft.  jelzése  alapján  tudjuk,  hogy  a
Balmazújváros  Sport  Kft.  működési  Cash-flow  kimutatása  negatív.  A  jövőbeli
tevékenységének finanszírozásához a társaságnak további pénzügyi forrásokra van szüksége.
Ennek  érdekében  felkértem  a  Kft.  képviselőjét,  hogy  folyamatosan  keressen  befektető
partnereket  a  működéshez  szükséges  bevételi  források  reklámbevételek,  támogatások
biztosítása érdekében. A tulajdonos 29.413.000 Ft-ot biztosít 2019. évre a Kft. által használt
létesítmények fenntartására.” Ez lenne az a támogató levél, amire a licenc kérelemhez, mint
tulajdonos  javaslatot  teszünk.  Ha  van-e  bárkinek  ehhez  kapcsolódó  kérdése  vagy
hozzászólása, esetleg módosító javaslata azt kérem, tegye meg. 

Koroknai Imre alpolgármester
Köszönöm polgármester úr. Amennyiben van rá lehetőség gondolom ennek nincs akadálya,
hogy nyomtatott  formában  kapja  meg  minden  képviselő  az  előbb  felolvasott  nyilatkozat-
tervezetet.

Hegedüs Péter polgármester
Természetesen kiosztjuk. 

SZÜNET

Hegedüs Péter polgármester 
Ha mindenki elolvasta, van-e valakinek kérdése vagy hozzászólása? Nádasdi képviselő úr. 

Nádasdi László képviselő
Köszönöm  a  szót  polgármester  úr.  Annyi  észrevételem  lenne,  hogy  az  üzleti  terv
elfogadásánál is nemmel szavaztam. A levélben megfogalmazottakkal,- mely szerint a testület
a jövőbeni tevékenységét és hatékonyságát a benyújtott üzleti terv alapján biztosítottnak látja
– nem értek egyet. Köszönöm.

Hegedüs Péter polgármester
A határozati  javaslat  konkrétan azt  tartalmazza,  amit  az előbb elmondtam.  Balmazújváros
Város  Önkormányzat  képviselő-testülete  egyetért  az  alábbi  tartalmú  komfort  levél
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megnevezési nyilatkozat elfogadásával, amit Szanyi Katalin okleveles könyvvizsgáló felé fog
elküldeni az önkormányzat. A Balmazújváros Sport Kft. licenc kérelmének a benyújtásához
csatolva. A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a fenti nyilatkozat aláírására.

Csonka-Kis Pál képviselő
Egy aggály van bennem, mégpedig az, hogy május 22-én tárgyaljuk a Sport kft. üzleti tervét
és  mi  van akkor,  ha az  MLSZ-nek a hiánypótlást  hamarabb  be kell  adni.  Előrébb tudjuk
hozni?

Hegedüs Péter polgármester
Ezt ügyvezető úr tudja megmondani, hogy a május 22-i ülésre be tudják-e nyújtani vagy az
MLSZ  igényeinek  megfelelően.  Ezt  mi  nem  tudjuk  megmondani,  nem  mi  döntjük  el.
Rendkívüli ülésre van lehetőség. A későbbiek folyamán a Kft. ügyvezetésén múlik, ez az ő
feladatuk. A tulajdonosok, pedig eljárnak az ügyben. Ha nincs több kérdés, akkor kérem a
testületet, hogy a határozat elfogadásáról szavazzanak. 

8 jelenlévő képviselő közül 8 képviselő vett részt a szavazásban, 7 képviselő igennel szavazott,
1 képviselő nemmel szavazott, így a Képviselő-testület meghozta az alábbi határozatot:

105/2019. (IV.11.) számú határozat

Döntés a Balmazújváros Sport Kft. kérelme tárgyában

1. Balmazújváros Város Önkormányzat  Képviselő-testülete egyetért  az alábbi tartalmú
Komfortlevél megnevezésű nyilatkozat elfogadásával: 

„Balmazújváros Város Önkormányzata
Balmazújváros
Kossuth tér 4-5.
4060

Szanyi Katalin okleveles könyvvizsgáló

Tisztelt Hölgyem!

Balmazújváros Város Önkormányzat  Képviselő-testületének március  20-ai ülésén 82/2019.
(III. 20.) számú határozata alapján elfogadta a Balmazújváros Sport Kft. 2019. évre vonatkozó
üzleti tervét. Ezen határozatban a Képviselő-testület nyilatkozott, hogy a Balmazújváros Sport
Kft.  jövőbeni  tevékenységét,  hatékonyságát  a benyújtott  üzleti  terve  alapján biztosítottnak
látja.
A Kft. pénzügyi beszámolóját 2019. május 22-én tárgyalja a Képviselő-testület,  így csak a
Kft. ügyvezetésének jelzése alapján tudjuk, hogy a Balmazújváros Sport Kft. működési cash-
flow kimutatása negatív, és hogy jövőbeli tevékenységének finanszírozásához a Társaságnak
további pénzügyi forrásokra lehet szüksége. Ennek érdekében felkértem a Kft. képviselőjét,
hogy  folyamatosan  keresse  a  befektető  partnereket,  a  működéshez  szükséges  bevételi
forrásokat (reklám bevételek, támogatások stb.). A tulajdonos 29.413.000,- Ft-ot biztosít 2019.
évben a Kft. által használt önkormányzati tulajdonú létesítmények fenntartására.
 
Balmazújváros, 2019. április 11.
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Hegedűs Péter
 polgármester”

2. Felhatalmazza a Polgármestert a fenti nyilatkozat aláírására

Felelős: Hegedüs Péter polgármester
Határidő: azonnal 

Hegedüs Péter polgármester
Megállapítom, hogy további kérdés, hozzászólás nincs, a mai testületi ülést bezárom.

K.m.f.

Hegedüs Péter 
polgármester

Dr. Hajdu Miklós
jegyző

Koroknai Nóra
jegyzőkönyvvezető
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	Nyilvános ülés:

